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Κυρίες και Κύριοι, 
 
Κατ’αρχάς θα ήθελα να συγχαρώ το Ελληνικό Ινστιτούτο Υγιεινής και Ασφάλειας 
της Εργασίας για την πρωτοβουλία του να διοργανώσει ένα συνέδριο στην Ελλάδα 
γύρω από τα θέµατα υγιείας και ασφάλειας στην εργασία.Ως εκπρόσωπος των 
µικροµεσαίων επιχειρήσεων θα ήθελα να τονίσω την σπουδαιότητα της εφαρµογής 
της σχετικής νοµοθεσίας για την ενίσχυση της ανταγωνιστικότητας των ελληνικών 
µικροµεσαίων επιχειρήσεων. 
 
Θέλω να πιστεύω ότι οι συζητήσεις σας όσον αφορά τα τόσο σηµαντικά θέµατα τα 
οποία διαπραγµατεύεται αυτό το συνέδριο θα είναι αποδοτικές και ότι τα πορίσµατα 
τους θα συµβάλλουν στη βελτίωση των συνθηκών της υγιεινής και της ασφάλειας 
στην εργασία στην Ελλάδα και στην Ευρώπη γενικότερα. 
 
Εύχοµαι καλές εργασίες στο συνέδριο σας. 
 
Ευχαριστώ     
 
 


